
 

 

Võru Kreutzwaldi Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 13-8.2/4 

 

Hoolekogu koosolek toimus 22. oktoobril 2018 kl 17.30 kab 234.  

Koosolekul osalesid: Tõnu Jõgi, Helga Ilves, Aivar Halapuu, Aigar Paas, Merle Koop, Triin Hordo, 

Andres Linnasaar.  

 

Hoolekogu päevakord:  

1. Ülevaade 2017/2018 õppeaastast  

2. Hoolekogu töö kokkuvõte 

3. Kooli hoolekogu tööplaani koostamine  

4. Eelarve projekti kohta arvamuse andmine (vt manus)  

5. Toitlustamisest  

6. Muud küsimused  

  

Hoolekogu kokkukutsuja hoolekogu esimees Tõnu Jõgi ja direktor Kaider Vardja.  

Hoolekokku kutsutud majandusjuhataja Argo Mõttus.  

 

Toimusid arutlused ja otsustati:  

 

1.  Kaider Vardja andis ülevaate 2017/2018 õppeaastast.  

2.  Tõnu Jõgi andis ülevaate hoolekogu tööst õppeaastal 2017/2018. Eelmisel õppeaasta suuremad 

teemad puudutasid keelteklassi kaotamist, turvalisuse probleeme, juurdeehitusega (jalgpallistaa-

dion) seotud teemasid.  

3.  Õppeaastal 2017/18 kohtume vähemalt 4 korda. Järgmisel koosolekul teeme ülevaate huvitege-

vusest ja muudest jooksvatest probleemidest vastavalt vajadusele.  

4. Argo Mõttus andis ülevaate eelarve projektist. Suuremaid muutusi oodata ei ole, arvestatud on 

energiahindade tõusu ja abipersonali palgatõusuga. Puudujäävate summade osas loodetakse oma-

valitsuse abile. Murekohaks on ka võimlemislinnaku ehitus, mis on takerdunud rahaliste võima-

luste taha. Hoolekogus arutati erinevaid viise rahastuse leidmiseks ja teemaga töötatakse edasi.  

5. Katseliselt oli kõigile õpilastele kolm nädalat hilisem toitlustamine, mille jooksul oli näha, et see 

tekitas vanematel õpilastel probleeme ja suunas vanemate klasside õpilasi otsima soojale kooli-

toidule ebatervislikke alternatiive. Hoolekogu leidis, et selline olukord ei tohi jätkuda ja uuest nä-

dalast taastatakse endine toitlustamise kord. Tehti ettepanek tulevikus paigutada koolisööklasse 

kolmas toidujagamise liin, et tõsta teenindamise kiirust. Vajadusel eemaldatakse sööklast puhve-

tilett, et teha ruumi soojale toidule. Leiti, et koolipuhvet võiks alustada tööd alates kl 12:10, ajal, 

mil õpilastel on soe toit söödud. Kui oleme saavutanud toitlustamisel kiirema korralduse, leiame 

edasi viisi, kuidas saaks viia toitlustamine üle kahele pikemale vahetunnile, et kõik kooli õpilased 

saaksid koolitoitu mõistlikul kellaajal.  

 

/digitaalallkirjastatud/       /digitaalallkirjastatud/  

 

 

Hoolekogu esimees        Protokollija  

Tõnu Jõgi         Merle Koop  

 

 

 

 


